Հայտարարություն գնման ընթացակարգի չեղարկման վերաբերյալ
Объявление об отмене процедуры закупки
Announcement on cancellation of the procurement procedure


	Ի լրումն 3424 կոդով հրապարակված հայտարարության՝

Չկայացած գնման ընթացակարգի վերաբերյալ հայտարարություն

Հիմք ընդունելով “Հայաստանի էլեկտրական ցանցեր” ՓԲԸ Գնումների մշտական գործող հանձնաժողովի առ 02.07.2025թ. կայացած նիստի թիվ 28 արձանագրությունը՝  չեղարկվում  է 3424 ծածկագրով www.ena.am, www.procurement.am  էլեկտրոնային կայքերում  հրապարակված Պատվիրատուի կարիքների համար տրանսպորտային միջոցների անհրաժեշտ շարժիչի, տրանսմիսիոն, հիդրավլիկ յուղերի, հակասառեցման հեղուկի, անվադողերի և մարտկոցների մատակարարման 3 լոտով Առաջարկների բաց հարցումը:
Սահմանված կարգով գնահատման արդյունքում մասնակից երկու ընկերությունների մասնակցությունը կասեցվել է, Ինչի արդյուքում Առաջարկների բաց հարցման ընթացակարգում բոլոր լոտերով մրցակցության բացակայության պատճառով ընթացակարգը չի կայացել:

	В дополнение к объявлению, опубликованному под кодом 3424:

Объявление о несостоявшейся процедуре закупки

На основании протокола № 28 заседания постоянно действующей комиссии по закупкам ЗАО «Электрические сети Армении» от 02.07.2025 г. код 3424 аннулирован. Открытый запрос предложений на поставку 3-х лотов моторных, трансмиссионных, гидравлических масел, антифриза, автошин и аккумуляторов для транспортных средств для нужд Заказчика, опубликованный на электронных площадках www.ena.am, www.procurement.am.

В результате оценки, проведенной в установленном порядке, участие двух компаний-участников было приостановлено. В результате процедура открытого запроса предложений не состоялась в связи с отсутствием конкуренции по всем лотам.

	In addition to the announcement published under the code 3424:

Announcement regarding the failed procurement procedure

[bookmark: _GoBack]Based on the minutes of the meeting No. 28 of the Standing Procurement Committee of “Electric Networks of Armenia” CJSC held on 02.07.2025, the code 3424 is canceled. Open Request for Proposals for the supply of 3 lots of engine, transmission, hydraulic oils, antifreeze, tires and batteries for vehicles for the needs of the Client, published on electronic websites.
www.ena.am, www.procurement.am 
As a result of the evaluation in accordance with the established procedure, the participation of two participating companies was suspended. As a result, the procedure did not take place due to the lack of competition in all lots in the open request for proposals procedure.




